
z{ryis z jedn6ni vfkonn6ho vfboru KSH stredoieskdho kraje
konan6ho dne 30. ledna 2024v Zasedacimistnosti OSH Praha-vfchod

Pfitomni zaYY KSH (s prdvem hlasovat):
Starosta KSH - Oldiich Lacina
Bene5ov - Dana Vilimkov6
Beroun - Josef Stdtka
Kladno - Martin Zuska
Kolin - Kamila Havlinov6
Kutn6 Hora -AleS Karda
M6lnik - Franti5ek Dvoi6k
Mlad6 Boleslav - Ladislav HloZek
Nymburk - Martin Kr6l
P r aha-zdpad - Jo sef Myslin
Piibram - V6clav Jankovsk;f
Rakovnik - Zdendk Ledvinka
KORR- Milan RtiZidka
KORP - Hanka L6nsktl
(Celkem 14 ilenfi W KSH s prdvem hlasovat)

DiIe piizvdni:
KKRR - RtZena Maddrov6
Vedoucf kancel6ie KSH - ZdenkaSindel6fov6

Host: Josef Bidmon z OSH Nymburk

Omluveni:
KORM - Jaroslava iedrdlov6
AZH- Josef P6v

Neomluven:
Praha-qfchod - Milan Safr6nek

Zapisovatelka: Petra Myslinov6 Cejpkov6

Prfrbdh jedn6ni:
ll Zah{ieni - jednrini bylo zahitjeno p. Lacinou v 16.00 hod. piivitrinim piitomnlich. Omluvil
pani Cedrdlovou zpracovnich dfivodri a zrodiwrych drivodfi pana Pdva. Piivital tak6 pana
Bidmonaz OSHNymburk, jehoZbod budezaiazenkr6tcepo zad6tkujedn6ni mimol6dnd oproti
programu zaslan6ho piedem elektronicky.

2lYolba zapisovatele a ovdiovatehi zipisu - jako zapisovatelka je navrilena Petra Myslinov6
cejpkov6, jako ovdiovatel6 p. Myslfn ap.Lacina. o nilvrzich je d6no hlasovat.

Hlasovdni i. 1: V5ichni piitomni s privem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo se
nezdrZel hlasovini. Zapisovatelka a ovdiovatel6 zipisu byli schvileni.

3/ Informace z KKRR - pf. Maddrovd sezndmila piftomn6 s qfsledkem kontroly hospodaieni
KSH, kter6 probdhla 30. listopadu 2023. Ve5ker6 piedlolen|dokumentac e tykajici." fSU bylu
bez zbvad, av5ak nesrovnalosti se vyskytly ve vyridtov6ni dotace TFA od SDH Jince (okres



Piibram), kde byly zjiStdny dvd diseln6 iady qidajov;fch dokladti. ilen KKRR, p. Beran, z OSH
Piibram, byl povdien pro5etienim a n6slednd bylo zji5tdn o, ie v deniku SDH Jince jsou vedeny
dvd pokladny -jedna hlavni ajedna podnikatelsk6. Ohlednd t6to skutednosti podal vyj6dieni p.

{irota, Ze toto v g1ob61e nevadi, nebot' podnikatels(f ridet se odrazi aZ na dailov 6m piizn6ni.'
Pi. Vilfmkov6 vt6to souvislosti uvedla, Ze zdleZi na tom, zda obderstveni bylo prod6vdno di
d6v6no zdarma, addle doporudila v otince poradenstvi kontaktovat plimo p. Sojku.
Pi. Maddrovd dhle uvedla, Ze na qfdajovych dokladech SDH Jince nebyli uvedeni skutedni
piijemci finandni hotovosti, nybri, firmy, od nichZ byl materiril zakoupen. Stav pokladny byl
navic v minusu. Zdvdrje takoqf, Ze v SDH Jince prob6hne jednrini KKRR za ridelem napravy
tdchto skutednosti. Bude tak6 zji5t6no, zdastrava byla prod6v6nadi dilvinazd,arma.
D6le pi. Maddrov6 informovala o prob6hl6 kontole na OSH Rakovnik na pod6tku listopadu
2023, kde bylo v5e v poi6dku. Kontrola na KSH Stiedodeskdho kraje probdhni v irtery 6. rinora
2024.

P. Jankovsky k SDH Jince uvedl, Ze se jednalo o dotaci, jeZ Sla piimo na sbor, neprochinela
pies okres. Zdstupci SDH Jince byli na okresnim Skoleni, jeZ se tykalo dotaci, kde sL mohli na
v5echno zeptat. Nepotiebovali vSak pomoc od OSH Piibram a nevyuZili nabidku pomoci.
osobnd se domniv6, ie je dobie vdasn6 zjistdni vyse uveden6 skutednosti.

Pi. Vilimkov6 doplnila, Ze je tieba na SH eMS nahlisit jednu kontrolu, jeZ bude probfhat
soudasn6 nejen jako kontrola krajskS, ale takdjako kontrola fstfedni (hospodafeni r.5rbran6ho
osH).

4/ Informace z Komise historie a Zddost pana Bidmona o revokaci zdpisu - v tomto boddje piedrlno slovo p. Bidmonovi z OSH Nymburk, jenZ byl dlenem Komise historie
Stledodesk6ho kraje. P. Bidmon piedetl piitomnym vynatky ze sqfch materi6hi, na jejichi,
zikladd Zddi o uzndni hasidskdho odboje jako samostatn6 odbojov6 a centr6lnd iizen;
organizace. Ve sv6 iedi zminil vyjridieni piedstavitele druhdho odboje Josefa Cisaie, d6le
zprdvu dr. Marka- z Vojensk6ho historick6ho ristavu, historika ivandary a Sest souhlasnfch
stanovisek dlenri Ustiednf odbornd rady historie, kdy dva hlasy byly nesouhlasn 6 atiidlenov6
UgRHiM se kproblematice, zda hasifskf odboj ano di ne, nevyj6diili. Zminil pdtr1ni
v Piibyslavi a otevieni schr6nky s materi6ly, v niZ jednotliv6 sbory pod6vaji svEdectvi, fao Uyt
z jejich iad v Terezind a jako dtvod zattenije uveden hasidsk;i odbbj.

P. Myslin na toto zareagoval a uvedl, Le mdl zhjempomoct v badatelsk6 aktivitd Komise historie
o lapojgni hasidti do odboje, ale za neakceptovatelnou zileZitost povaZuje skutednost, Ze
z Ustiedni odborn6 rady historie, jiZbyl dlenem, byl ndk;fm vynesen interni materidl obsahujici
vyj6dieni p. Myslina kposudku dr. Marka azasl6np. Bidmonovi. Stalo se tak vdob6, kdy
vyj6dieni dlenri rady probihalo per rollam neveiejnou formou afiniini zili'lr jednirni tedy je5t6
nebyl rozhodnut. Toto jedn6ni p. Myslin hodnotf jako velmi nedestn6. Za svym vyj6dfinfm
proti posudku dr. Marka si ale stoji, nebot'nepovaZuje za sprdvnd akceptovaijako irrikazn6
historick6 stanovisko takovi materiill, jenZ neobsahuje Lddn6 zdroje- a je iouze jakymsi
osobnim vyj6dienim dr. Marka. PoZaduje , aby skutednd vznikla it rdi", kter6 oipovid6
poZadavkrim odborn6 pr6ce, na rui,je ochoten se podilet. V tuto chvili v5ak nepovuZrie ,u
spr6vn6 uznat hasidsk;f odboj na zirkladd, piedloZenlich tvrzeni.

P. Lacina zareagoval, Le neni historik, nechce se tudiZ k t6to problematice vyjadiovat.
P. Bidmon uvedl, Ze v5echny materiilly pochdzeji z archivu v Piibyslavi, 

-neni 
drivod tedy

pochybovat o jejich v6rohodnosti.



P. RtZidka k piedloZen6 problematice uvedl, Ze dle jeho ninorubyli zavrilky vdzndni lid6 - na$i
obdan6, kteli mohli blit dleny Sokola, hasidstva di jinfch uskupeni. Je zcela urditd spr6vn6
plipominat zapojeni se dlenri iesk6 hasidskd jednotydo odboje, nebot'mnoho znichbojovalo
proti fa5ismu a poloZilo sv6 Zivoty, av5ak oznadittuto skutednost piimo jako hasidskf odtoj by
mohlo byt urdleiici pro jind z6jmov6 di profesni skupiny, tudiZby mohl ndkdo pfijit s tim, ie
chce uznat tak6 mysliveck;f odboj atd.

P. Myslin n6sledn6 uvedl, Ze vdt5ina dinnosti dlenti zanikll Komise historie se todila kolem
kopirov6ni archivnich dokumentri, dasto bez doloZeni prvotnfho zdroje. Nebyl vsak Zrldn;f
vystup krom6 webov6 sekce strrlnek KSH Stiedodesk6ho kraje, kde jsou publikov6ny pfibdhy
hasidti zapojenych do odboje. Pii psani piibdhri a trasovilni osudt obdti zfad hasiet se uk6zalo,
Ze velkd d6st tdchto osob byla soud6sti sokolsk6ho di komunistick6ho odboje, ndkteii nebyli
organizov6ni vribec.

Probdhla l$iltk|diskuze o tom, zda hlasovat di nikoliv ouzndnihasidsk6ho odboje. pan Bidmon
zde argumentoval materirily a zdznamy, v nichi. se pi5e o organizovrini odbtje FrantiSkem
ProchSzkou z Clll a pieddvdnf informaci na niZ5f dlaniy hasidsf6 jednoty.
V r6mci diskuze bylo dteno zndni zdpisu z jedndni v roce 2023, kde bylo diskutovano, zda je
vhodn6 poulivat termin hasidsky odboj di ponechat univerz6lni oznadeni hasidi v odboji, coZ
by se likalo v5ech dlent hasidsklich sborti bezrozdifu, kteii bojovali proti fasismu, ale pfipojili
se napi. k odboji sokolsk6mu, komunistick6mu, vojensk6mu atd.

Pan Jankovsk;f dodal, Ze pied rokem se vych6zelo z dosud znirmych informaci a doposud on
siim nedostal Zddnd dokumenty, kter6 by si mohl prostudovat a zmdnit tak ndzor. NepovaZuje
za vhodn6 dne5ni den o hasidsk6m odboji hlasovat.

Pan Myslin d6le dodal, Ze je nutn6 piedloZit ucelenou studii, nikoliv vdty vytZen6 z kontextu,
v nichZ se objevuje souslovi ,,hasidsky odboj" bez dalsi proviizanosti.

N6slednd je o revokaci privodni formulace d6no hlasovat.

Hlasovini i.2zY othzce revokace prlvodni formulace je I hlas PRO, 9 hlasri pROTI a 4
hlasy se zdrZely hlasovini. Revokace privodni formulace ffkajici se ,,hasiisk6ho odboje,o
nebyla plijata.

Pan Bidmon opustil jedndni v 16.28 hod.

Pan Lacina posl6ze doplnil, Ze o samotn6 Komisi historie jiZ bylo jedn6no na jaie roku2023,
kdy bylo doporudeno Vfkonnfm vyborem starostovi KSH, aby Komise historie byla zru5ena,
on s6m spolednd s panem Kr6lem se piikl6nEli k zachov6ni komise. Postupnd ubyii dlenov6 a
pii poslednim jedn6ni v lednu leto5nfho roku jediny, kdo cht6l komisi zachovat,byi p. Franti5ek
Pokorn;f. Pan Bidmon bude ve svych aktivit6ch pokradovat pod OSH NymLuit. iinnost
Komise historie byla ukondena 16. ledna t. r.

P. Myslin doplnil, ie navzdory zru5enf Komise historie je st6le moZno zasilat piib6hy hasidt
zapojenychdo odboje do webov6 sekce KSH.

5/ Informace z jednfni VV SH ivts -zdebylo pied6no slovo pi. Vilimkov6, kter6 seznrimila
piitomnd informace z jedniniUstiedniho vykonndho vyboru, ktei6 prob6hlozl.lednat. r. Mezi
tdmito informacemi mj. uvedla:



Kalendai okesnich akci - okresy byly vyzvdny k doplndni postupoqych soutdZi na
zdkladd poZadavku NSA, olaesy KH a MB nemdly doplndny kalend6i, ale nyni ji| je
v5e v poi6dku.
15. dervna 2024 - prob6hne vTeldi setkani praporfi vr6mci 160. vfrodi desk6ho
hasidstva. Do 15. fnora se maji nahl6sit sbory, kter6 se chtdji zfidastnit se sqfm
praporem. Ke vderejSimu dni bylo nahl65eno 384 praporti, ztoho 47 ze Stledodesk6ho
kraje. Ti, kdo piijedou do Telde, dostanou kr6sn6 pamdtni stuhy.r Pan Lacina zde doplnil, Le je piihl65en tak6 krajs(f prapor, bylo zakoupeno

vybaveni pro praporedniky, kter6 je moZno pii jin6 piileZitosti piipadnfm
z6jemcfim zaptrjdit.I Pf. Vilimkov6 dodala, Ze kaildy piihl65en;f ridastnik (sbor) obdrai email
s informacemi k setktlni praport.

' P. Lacinapolddal, zdaby mohl blit ndkteqim ze svych n6m6stkri zastoupen
15. 6. 2024 na slavnostnim niistupu Ikajsk6 soutdZe v PS, nebot' bude v tu
dobu v Teldi, takt6i, pi. vilimkov6, zastoupit p. Lacinu by tedy mohli p.
Jankovsklf di pi. Havlinov6.

Nadace na podporu hasidsk6ho hnuti - zemleli 2 dlenov6 spr6vnf rady, byli dopln6ni
dva novi dlenov6 - p. Li5ka (vedouci UORHiM) a p. Vykydaf lOSff efansf<o;. V oblasti
ptixnibylo konzultovdno, aby zlizovatel (SH iUSl mohl zasahovat do dinnosti nadace,
nebot'v soudasn6 dob6 neni piehled, co se v nadaci d6je. Je tedy n6vrh na piepracov6ni
statutu nadace.
Medaile ke 160 letrim hasidstva - do 5. fnora 2024 je nutno vyplnit objedn6vku.
Medaile budou ve dvou variantdch, kterd se ale tjkaji nikoliv samotn6 medaile, nybri,
krabidky.

r ! r6mci tohoto bodu probdhla kr6tk6 diskuze, prod celostritni setkrini
tykajici se oslavy 160. vfrodi desk6ho hasidstva se kon6 v Teldi, kdyZ
nejstarsim sborem jsou velvary ve stiedodeskdm kraji. zde pi.
Vilimkov6 podala vysvdtleni, Ze oslava ve Velvarech se bude konat 18.
kvdtna t. r. za plisp6ni sH iMS a podoba oslav byla projednrina pi.
Ndmedkovou pifmo s SDH Velvary.

' Pan Dvol6k upozornil na nevhodnost terminu oslav kolidujfcim se
soutdZemi.

' P. Lacina pii tdto piilelitosti poZ6dal v;fkonn;f vybor o souhlas se
zakoupenim medaili pro reprezentadni ridely v darkov6 krabidce. Je dano
hlasovat.

Hlasovini i. 3: V5ichni plitomni s prr{vem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo se
nezdri,el hlasovfni. Zakoupeni pam6tnich medaili pro reprezentaini riiely bylo
j ednomyslnE schvdleno.

o N6vrh sm6rnice na dinnosti skupin dobrovolnikri ochrany obyvatelstva - Vfkonnlf
vybor SH iMS piedloZil tento n6vrh k prostudovrini. Dne 23. biezna t. r. piob6hnl
v iesk6 Tiebov6 konference tykajicir. o.'h.uny obyvatelstva, je doporudeno, aby kuzd!
okres vyslal dva z6stupce.r ! tomto bodd probdhla kr6tk6 diskuze, prod nebyla informac e zaslina na

okresy. z debaty vyplynulo, Ze sl. Fenclov6, vedouci Ustiedni odborn6 rady
prevence, obvoliivala jednotliv6 okresy s dotazem, zdamaji ziizenouradu
ochrany obyvatelstva a zdaby zde byli zdjemci o ridast na konferenci. Pf.
Havlinov6 doporudila, Leby bylo vhodnd, aby tyto informace byly zasilfuny
na okresy jejich z6stupcrim prevence piimo pi. L6nskou. Ndkteif dlenov6



VV KSH se domnivaji, Ze bude tlak na ziizeni okresnich odbornych rad
ochrany obyvatelstva. V n6kter;ich okresech maji ochranu obyvatelstva
spojenou s radou prevence (praha-zapad).

N6vrhy naWznamendni - pi. Vilimkovii upozornila, Le zejmenau medaili Zaz1sbahy
o qichovuje tiebapodrobnd uv6st apopsat, prodje danli dlen natuto medaili navrhoviin,
nestadi jen informace, Le pracuje s ml6deZf.

Qc!1anne zndmky - na SH iMS se prov6di reser5e ochrannfch zndmek,kter6 m6 SH
cMS napi. nawznamen6ni atd. Ukolem je povdiena pi. Irena Spadkov6.
Slavnostni vyhodnoceni PooDM - probdhne 20. dervna 2024 nahradd Bouzov.
Bfl6 Polidany - probdhne zde semin6i represe ve dnech 2. a3. biezna2024.
Likvidace pobodnlfch spolkri - je tieba difipozor pii likvidaci sborri na to, zdamajittet
v bance, lze zjistitpies ieskou n6rodni banku. Pan Sojka z su ius pfistiUit zjistii lep5i
cestu.

r ! t6to souvislosti vznesl dotaz p. zuska,jak je tomu v piipadd, ze sbor
vlastni akcie. Pan Lacina poiildal p. Zusku o zasl6ni."rnu-, sbort, jichZ
se toto tyk6, aby mohl danou skutednost provdiit.

Dohody o provedeni pr6ce - do5lo ke zmdnd legislativy, p. Sojka rozeslal na okresy
vzory noqfch DPP. Na jedn6ni UVV bylarovndZ foOana staiortklu SH iMS informace
o zmdn6ch ve mzdov6m i6du, av5ak Qfkri se pouze prvnich tiech skupin,tudi|by se toto
nemElo tykat pr acovnikri okresti.
Ziizeni odbornych rad hasidsk6ho sportu - zdep. Lacina uvedl, Ze v nasem kraji dosud
nebyla zlizena, na okresnich sdruZenich v tuto chvili pracuje rada sportu , Kolir6 u
v Bene5ov6. Pan RriZidka za KORR doporuduje Vlikonn6mu qfboru,iby byla ziizena
Krajsk6 odborn6 rada sportu, jeZ bude nedilnou soud6sti Krajsk6 odborn6 ,udy ."pr.r.
a jejim vedoucim by byl p. Martin Spilka. Jedn6ni obou rad by probihalo v jeden termin,
av5ak poiizovilny by byly dva z6pisy dle n6plnd prdce obou rad. Pan Lacina uvedl, Ze
tento krok nikterak nepospich6, av5ak je tieba s nim poditat apo1ddalpiftomn6 starosty
OSH, aby projednali na svych okresech piipadn6 zdjemce do Krajsk6 odborn6 rady
hasidsk6ho sportu a posl6ze informovali na pifstim jednani vv KSH.

6l Poil.ilrni ochrana oiima d6ti a mlddeie - pf. L6nsk6 podala informaci o konferenci
,,Pfipravenf obdan" (iZ diskutovrlno i v piedchozim bodd - o.hrunu obyvatelstv a) apoi1dala
qiitomn6 z6stupce osH, aby vyslali na tuto konferenci dvaz6jemce.
Pi. Havlinov6 v tdto souvislosti poiildala, aby tato informace byla zasl1nana okresnf odborn6
rady prevence.
Pf. Lansk6 doplnila, Ze sl. Fenclovd si z6jemce bude sama obesilat s pozv6nkou a dalsimi
informacemi, okresy nahkisi pouze jm6n a z($emcia kontakt na nd.
Pi. Vilimkov6 uvedla, Zeby bylo dobr6, aby i ty emaily, jeZ budou posillny soukromym
osob6m, byly v kopii zasflany na okresni sdruZeni.
Pi. Havlinov6 doplnila, Ze by bylo vhodn6, aby vesker6 informace z ristiedi, kter6 se tlkaji
prevence, Sly nejprve na pi. Lrlnskou a ona je piedala dlenrim okresnich rad prevence.

Pi. L6nsk6 d6le informovala o vzdll|vacim semin6ii pro preventisty, jeZ se bude konat 24.2.
2024 v Piibyslavi - urden pro vedouci okresnich odbornjch rad prevence. iasov6 rozmezi je
od 9 do 16 hodin, mglnost piesp6ni zpdtku na sobotu vHasidsk6m hotelu piibyslav ,u 

""iu650,- kd na osobu a 120,- Kd, zasnidani. Po skondeni seminrlie j e zde moinost prohlfdky muzea.
seminai se bude konat nazdmkua obEd je zarezervov6n v hotelu.

a

o

o



Dal5i informace pi. L6nsk6 se tykala slavnostnfho pied6v6ni ocendni POOM, nebot'v leto$nim
roce je 50. rodnik t6to soutdie. Pokud bude mit tato akce dobrf ohlas, je zdmlr v ni pokradovat
i v dal5ich letech. Pfivodnd bylo piislibeno Mir6kulum na okrese Nymburk, a to p. petrem
Jiroutem, av5ak d6le jiLnebyla i6dn6odezva. Ikajsk6 odborn{ rada prevence kontaktovala takd
Hasidsk6 muzeum Zbiroh, ale v leto5nim roce zde nebude moZno realizovat piedav1ni
POODM, tudiZ si rada toto misto nech6v6 v zdloze na dalsi rodniky. V riter;f 6. inora 2024
probdhne jedn6ni vKutn6 Hoie (bobovd dr6ha). Zde je piislibenolen domiuvit podminky.
Slavnostni vyhltl5eni by se m6lo uskutednit bud' 19. nebo 26. kvdtna t. r., vyhodno..nikru.lrk6ho
kola bude vned6li 21. dubna, okresni sdruZeni musi dodat postupujici pr6ce do 7. dubna na
krajsk6 sdruZeni.

D6le vznesla pf. L6nskd dotazna grafrka,kterli by navrhl klopoqy odznak pro preventisty. Zde
p. Jankovsky uvedl, ze zndpani grafidku a piislibir zasrattontat<t.

7/ Krajskd soutdZ hry Plamen a sout6Z dorostu - informaci podal p. Ledvinka - soutdZ
probdhne ve dnech 7. ai.9. dervna t. r. v Rakovniku, v p6tek se bude konat sout6Z jednotlivcti,
v sobotu soutdZ mlildeZe a v nedEli pak dorost. Mistem kon6ni je 3. zhkladni Skola, sout6Z se
bude konat natartanu,je zaji5tdno ubytov6ni a postupnd r. na us.rn pracuje.

8/ Krajskd soutdi v poiirnfm sportu - mdla by probdhnout ve dnech 15. a 16. dervna2024
v Mladd Boleslavi, p. HloZek v5ak nem6 Zddne bliZ5f informace. Pan Lacina vSak komunikoval
s panem Hladikem zHZS,misto konrlni v MB je jiZ ze strany FZS domluveno, bude podeps6na
smlouva o pron6jmu a v polovind tnora by se mEla uskute6nit prvni porada tfkajici s. r*td2"
zalfdasti z6stupcti OSH Mlad6 Boleslav, KSH Stfedodesk6ho kraje a HZS Stiido8esk6ho kraje.
Pan Lacina by uvital piitomnost z6stupcri OSH Mlad6 Boleslav na tdchto jedn6nich,
piedpokl6d6, Ze budou dvd nebo tii, cca od 14.00 hod.
Pf. Vilfmkov6 kladn6 hodnotila vybornou spolupr6ci s HZS v loriskdm roce, kdy Krajsk6 sout6Z
v PS probdhla ve Vla5imi na okrese Bene5ov. HZS zajisti vdtSinu organizadniih zilleaitosti.
P. RtZidka uvedl, Le najedn6ni Iftajskd odborn6 rady represe bylo dohodnuto, iehlavni
rozhoddi bude piimo z OSH Mlad6 Boleslav - p. Josef Rys, z6stupce hlavniho rozhoddiho bude
zdstupce HZS, zrejrnd p. Jiii Ftirst. Ubytov6nf v MB zajistuji p. eervinka a p. Rys.
P. RtZidka d6le uvedl, Le na soutdZ bude tieba cca 60 rozhoddich. Poiddalpfitomne z6stupce
osH, aby zjistili, kdo z jejich rozhoddich bude mit v dan6m terminu das.

9/ Krajsk6 setkini Zaslouili$ch hasiiri - probdhne v Hulicich 20. dervna 2024 na okrese
Bene5ov, pi. Vilimkov6 podala informaci, Ze soud6sti setk6ni bude n6vStdva Vdeliho a Vodniho
domu, lokalita je situov6na u piehrady Zelivka. Organizadni zirle1itosti (kapela, stany, mobilni
toalety) jsou zaji5tdny, v ieSeni je strava. Pii nriv5tEvd objektti bude tieba t8astniky rozddlit do
skupin.

10/ Skoleni pracovnikfi OSH a piedsedri okresnich reviznich rad - p. Lacina vznesl dotaz,
zdaby byl z6jem o dal5i Skolenf pracovnikri okresnich kancel6ii a piedsedt OKRR, posledni
spolednd Skolenf se konalo pied necelymi dvdma lety, j ednalo by se o j eden den - v odpolednich
di podvedernich hodin6ch.

7 fuetke diskuze vyplynulo, ie by bylo vhodn6 uddlat Skoleni pod6tkem zirti, nei, se zadnou
ridtovat dotace. dlenov6 VV KSH zjiiti nasvych okresech, o jak6i6mata by byl 

'z6jem,na 
tomto

z{kladd by se sestavil program Skoleni. Zpdtndvazbabude pod6na na piisiim jedn6ni VV KSH.
JelikoZ v5echny okresy vedou podvojn6 ridetnictvi v programu Pohoda, pi. Vilimkov6 navrhuje
pro5koleni dle zku5ebn i v erze programu pohoda.



11/ Hospodaleni za rok 2023 - pi. Sind.l,lior6 piedloZila dlenrim VV KSH tabulku
hospodaieni krajsk6ho sdruZeni za lof,sky rok. K ndkterlfm poloZk6m bylo pod6no ristni
upiesndni. Pan Jankovsky a pi. Vilimkov6 poiildali, zdaby mohlo byt uvedeno na Shrom ahddni
piedstavitelfi OSH, kolik st6ly jednotliv6 krajskd akce.
Je drino hlasovat o tom, zda tento n6vrh hospodaieni je moZno v dan6m zndni piedloZit
ShromdZddni piedstavitelti OSH.

Hlasov6ni i. 4: V5ichni plitomni s prdvem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo se
nezdfrel hlasov6ni.
Bylo schvrileno, ie tabulka hospodaieni KSH za rok2023 bude piedloZena Shromr[Zdini
piedstavitehi OSH.

V lomto bod6 poZddal p. Jankovsky, zdaby-bylo moZno zasilatna okresy informaci, pokud si
jejich sbory poifudaji o dotaci TFA. Pani SindeHrov6 uvedla, Ze tabuiku s rozddlenim t6to
dotace na SDH okrestm zaile.

v 17.50 byla vyhldiena piestdvka, jedndn{ opdt polvaiuje v IB.0l hod.

12l Rozpoiet na rok 2024 -k piedloZen6mu
uvedl, Ze dotadni d6stka od Stiedodesk6ho
pfedpoklad, avSak bude o ni moZno poLfudat
ai, ll.bieznat. r.

n6vrhu rozpodtu podal informaci p. Lacina, ktery
kraje ve v!3i 2,5 mil. Kd je zanesena jako

v syst6mu Krajsk6ho riiadu Stiedodesk6ho kraje

O n6rlrhu rozpodtu probdhla kr6tk6 diskuze, bdhem nii po?ddal p. RriZidk a, zdaby bylo moZno
polddat o propl6ceni cestovn6ho, nebot' neni alokov6n v Lfudndm orgdnu ve sv6m OSH a
jak6koliv cesty souvisejici s dinnosti vedouciho krajskd rady jsou jeho vlastnim n6kladem.
Tento aspekt se tyk6 pani Hanky L6nsk6, vedouci KORP. O nrlvrhu je diino hlasovat.

Hlasovdni i. 5: 13 piitomnfch s prdvem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a I hlas se
zdfiel hlasovdni. Proplfceni cestovn6ho pi. Linsk6 a p. RriZiikovi bylo schv6leno.

Pan Lacina d6le informoval, Ze obdrZel n6kolik dotazina poskytov6ni dotadnich piisp6vkri na
zhotoveni vySivandho historick6ho praporu. V tomto ohledu se VV KSH shoduj",2", ohl.d.*
navyraznd sniZenf grantu od Stiedodesk6ho kraje bylo jiZ v lof,sk6m roce odhlasovano, Ze tento
piispdvek zatim poskytov6n nebude. Pokud by do5lo vbudoucnu knavy5eni dotadnich
prostiedkri, je moZno tuto podporu piipadnd op6tm6hit.

Po diskuzi je d6no hlasovat o tom, zda V;fkonn;f vybor souhlasi, aby se po zapracovan;fch
riprav6ch piedlozil n6vrh rozpodtu shrom6ZdEni piedstavitelfl osH.

Hlasovini i. 6: V5ichni piftomni s prdvem hlasovat PRO, nikdo nebyl pROTI a nikdo se
nezdrZel hlasovini. Bylo schv{leno, ile po zapracovini riprav bude n6vrh rozpoitu
piedloZen ShromiZddni piedstavitehi OSH.

13/ Krajski sout6Z v TFA - p. Karda podal informaci, 2e tatosout6Z probdhne 22. deruna2024
v Krchlebech na okrese Kutn6 Hora. V soudasn6 dobE jsou zajiStbv6ny piek6Zky, ubytov6ni a
prostor pro poradu rozhoddich. V Krchlebech je zaji5tdno stravov6ni, s HZS se jedn6 o
zaprij deni revidovaqich opaskri atd.



Pan Rriiidkapolddal plitomn6 z6stupce OSH, aby akci propagovali ve srnich okresech. Jedn6
se o nominadni sout6Z na MCR. N6stiel propozic by mdl b;ft hotov do 1. biezna t. r. S panem
Mandysem lPruLsk| a Stiedodesk6 liga TFA/ je dohodnuto, Ze v dan6m terminu n.prob6hrr.
i6dnd kolo ligy, aby byla Sance, Ze se piihl6si co nejvice z6vodnik&.

Pan Jankovs(f navrhuj e, aby soutdZ byla pojat6 jako otevien6 s tim, Ze v propozicich by bylo
uvedeno, Ze postoupit mohou pouze nedlenov6 HZS.

l4l Yfiezdni zasedinf .-A.ktivu ZH - pan Lacina sezn6mil plitomn6 s n6vrhem uspoi6dat pro
Aktiv Tasloulilych-hasidri vyjezdni zaseddni, piedjedn6n je Jihodeskf kraj sL starosiou
tamdj5iho KSH, p. Zizkou. Jako termf n je navrlen mdsic duben. o uspoi6d6ni akce je drino
hlasovat.

Hlasovini i. 7: V5ichni piitomni s prdvem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a nikdo se
nezdttel hlasov6ni. Ndvrh uspoirfldat vfjezdni zasedini AZHbyl schvilen jednomysln6.

15/ Vfjezdni zasedini Vfkonn6ho vyboru KSH Stiedoiesk6ho kraje - p. Lacina sezn6mil
piitomn6 s ndvrhem, Ze by bylo moZno realizovatvyjezdni zaseddniVV fsff do Bruselu nebo
Strasburku a zde po dohodE s asistentkou pani europoslankynd Vrecionov6 absolvovat
prohlidku Ewopsk6ho parlamentu. Dal5i moZnostf je uipoi6dat vyjezdni zased1ni vr6mci
Cesk6 republiky. Po l<r6tk6 diskuzi je ujedn6no, Ze by vyjezdni zaieddni probdhlo spfse na
podzim v r6mci in. O terminu a lokaci bude jedn6no pfiSti.

16/ Shrom{fidilni piedstavitelfi OSH - pan Lacina navrhl, aby probdhlo dne 16. dubna2024
(fterf) od 17.00 hod. v Zasedaci mistnosti v Ohradni 26,Praha4 - Ui.frt.. O n6vrhu je d6no
hlasovat.

Hlasovini i. 8: V5ichni p[itomni s privem hlasovat PRO, nikdo nebyl pROTI a nikdo se
nezdfi,el hlasovfni. Termin kon6ni ShromdZdEni piedstavitehi OSff fyt odsouhlasen
jednomyslnE.

17l Rrizn6 - v tomto bodd byla projedn6na riuzndtdmata a piispdvky jednotlivjch dlent VV
KSH.

17 a) Ndvrhy na vyznamenini - p. Lacinasezn6mil piitomn6 s n6vrhy na ocendni Za z1sluhy
o vychovu, jichl obdrZel celkem 7 z okresu Kolin v listopadu lonsk6ho roku. Jednalo se 6 x L
S-DH iervenf Hr6dek a I x o SDH Drahobudice, kdy navrZeny byl ptvodnE dlenem SDH i.
Hr6dek ajeho ptvodni sborjej nawhl na ocendni Zazisluhy o vychovl. Dvdvyzramenrini byla
jiZ schv6lena starostou KSH v listopadu lof,sk6ho roku, ohledn8 ostatnich je otevien6 diskule,
zda je vhodn6 ocenit najednou tolik dlent jednoho SDH stejn;fm vysoklpm vyznameninim.,
kter6 by mdlo mit spiSe vyb6rovy charakter. Na toto t6ma se rozvinula diskuze. pani Havlinov6
telefonicky konzultovala jm6na nawlenychs p. Zvonikem z OSH Kolin. posl6ze navrhl4 aby

Tr:9Y6:9.o bylo o.jm6nech Pavel Hokyn6i (Drahobudice), Iva K5frlov6 a Josef Zvonik (oba
C. Hr6dek), zbyvajici dvd vyznamen6ni budou pod6na porllii.

O postoupeni n6vrhu na ocendnf Za zdsluhy o qfchovu pro tii vy5e jmenovan6 pracovnfky
mlildeZe z OSH Kolin je d6no hlasovat.
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Hlasovdni i. 9: 13 plitomnych s privem hlasovat PRO, nikdo nebyl PROTI a t hlas se
zdrilelhlasovdni. Postoupeni ndvrhri na vyznamenini bylo schvdleno.

V tomto bodd tak6 proldhla diskuze o n6vrhu na vyznaffien6ni pro p. Ren6 Maska z SDH
Velvary, je navrZen na dU SH CMS, av5ak nem6 iu ksH, p. Lacina zde navrhl, aby chyb6jici
ocendni bylo p. Maskovi doplndno. Proti tomuto n6vrhu neni n6mitek.

17 b) KKRR, pi. Madirovd - nem6 jiZ nic dal5iho do diskuze, bude se iesit jiZ zmindnit
problematika tdetnictvf SDH Jince a pot6 podanazprilvao qfsledku kontroly.

17 c) OSH Berou, p. St6tt<a - probih6 ridast na valnych hromad6ch , zitrase bude konat jedn6ni
VV OSH a bude se schvalovatndvrh rozpodtu, vbieznu by mdlo prob6hnout ShromaZddni
piedstavitelt SDH. Na Berounsku_by se m61a konat soutdZ O poh6r starosty KSH, kter6 je
v piipravE. Pan Lacina poLfudal p. Stdtku, aby zSDH Karl5tejn mu byla zaslina pozvfunka ia
oslavu qfrodi, nebot' je povEien piedanim stuhy k praporu.

17 d) OSH Mladi Boleslav, p. Hloiek - 1. rinora se bude konat jedn6ni VV OSH, bude
schvalov6n plSn soutEili, proto nebyl vdas vyplnEn kalend6i. Probih6 ridast na valn;fch
hromad6ch.

17 e) OSH Nymburk, p. Krdl - probih6 rovnEZ ridast na valnych hromad6ch, konalo se jedno
zasedfunivv OSH, kde byl potvrzen kalendrli soutdZi, d6le terminy Skolenf rozhoddfch, probih6
pifprava setk6ni hasidstva okresuNymburk pii piileZitosti 160. vfrodf zaloheniprvniho deskdho
sboru. oslava bude pojatajako setk6ni s prapory 8. kvdtna t. r. v poddbradech.

17 I) OSH Milni\ p. Dvoiik - probihaji valn6 hromady, Shrom6Zddnf piedstavitehi SDH se
bude konat lT.bieznat. r. na Chlomku. Pan Dvoiiik vznesl dotazohlednd piestupri, kter6 musi
b;it hotov6 do 31. bieznat. r., nebot'pod OSH Mdlnik je cca 10 procent SDH, ktird fyzicky leZi
na izemi okresu Praha-qichod.

o P. RriZidka uvedl, Ze v otince piestupti probihajf zmdny a od 1. ledna plfstfho roku by
m61a byt rozhodujici sborov6 piisluSnost.

o P. Dvol6k vznesl dotaz ohlednE piestupu l6letdho dorostence, zde pi. Vilimkov6
doporudila kontaktovat pro konzultaci pi. Terezu Rjhovou z SH iltrs.
Pf. Vilimkov6 v tomto bod6 uvedla, Ze na soutdZ v bdhu na 60 metrri a na ZHYB jiL,
nebudou vyiadovdny obdansk6 prtkary u ddti mlad5ich 15 let, budou dlensk6 pfikazy
a vtdti se pasy, ale s doloZkou trvaldho bydli5t6. BliZSi podrobnosti budou poaarry rra
Skoleni vedoucich okresnich odborn;fch rud, mlfudeie dne 13. dubna t. r. Piestupy pro
tento rok zistdvaji stejn6.
P. Myslin vyj6dfil nesouhlas, Ze v otince obdanskych prtikazti a piipadn;ich riprav
neprobdhla Zadn| diskuze, dle jeho ninoruby bylo vpoi6dku, kdy6y zSHirrrrs Uyt
zaslfin n6vrh ztnln a bylo moZno se vyj6diit, jako tomu bylo v piipadd fprav zndni
Stanov.
P. Klal vznesl dotaz ohlednd obdanskdho pnikazu v mobilu. Probdhla kr6tk6 diskuze o
moZnosti vyuZiti elektronick6 obdanky. P. Myslin podal vysvEtlenf, jak e-obdanka
funguje. vyskytly se totiz obavy, Ze by e-doklad mohl bytzneuziterny.

17 g) OSH Kutn6 Hora, p. Karda - skondily valn6 hromady sborri, zadinaji valn6 hromady
okrskri, jsou piipravov6ny akce.



17 h) OSH Rakovnik, p. Ledvinka - skondily qirodni schrize sborfi, budou probihat oksky,
koncem irnora bude zasedat V;fkonnf rnjbor.

17 ch) OSH Kladnor P. Zuska - obdrZel ndkolik pozv6nek na valnou hromadu ze sborti, jsou
uzavfuand Hl65eni o dinnosti atd.

17 i) KORP, pi. Linsk6 - nem6 nic dal5iho do diskuze.

17 i) OSH Praha-zitpad, P. Myslin - valn6 hromady probihaji do konce fnora - sbory a
okrsky. ReSf se termfira misto Shrom6Zddni piedstavitei.i'SlH, nebot'v privodnich prostor6ch
probih6 rekonstrukce. Je pl6nov6n online seminai pro hasidsk6 badatele, p. Myslin n abizi pro
zdiemce uddlat moZnost online Skoleni, neni probl6m toto technicky ,pro..iouui, jde o vhodnou
a dasovE efektivni formu Skoleni. Pozv6*a na Shrom6Zddni 6ude zasldna,luk*it. b.rd.
vyle5en probl6m s prostorami.

17 k) OSH Kolino pi. Havlinovrl - v fnoru abiezmtprobih6 Skoleni preventistti, je pl6nov6no
Skolenf zdtavotnik zotavovacfch akci, platba bude vyaadovdna piedem. Shrom6Zd6ni
piedstavitelt SDH probdhne 16. biezna. RozjiZdi se opdt Kolinsklf ponar, chyst6 se Skoleni
jednotek aprdce s motorovou pilou. 21. dubna se bude konat ve Velimi soutdZ CTIR 8. kvdtna
pak Den zilcfuaniitt.

17 t) OSH Pfibram, p. Jankovsky - piipravuji Skoleni dlenri jednotek, preventistri a
rozhoddich ml6d.eZe a::itrfltl-iiut;tour.uro, 

t, ze vcentr6lni evidenci jde bez jak6hokoliv
upozorndni systdmu odhlSsit starosta SDH, ro,yn6Z by uvftal moZnost
hromadn6ho odhl65eni dlenri po zakliknuti, nikoliv pouze kazd6ho
jednotlivd. K tomuto dotant se piipojili p. zuska a p. Myslfn. Evidence je
zastarulil platforma, v mnoha ohledech nevyhovujici. pi. vilimkov6
odkazuje na p. orgonika pro zasilinipiipomfnek v syst6mu Evidence.
podal informaci o ochrand obyvatelstva ve Stiedodesk6m kraji, kde
moment6lnd neni ofici6lnE Lddnd skupina na ochranu obyvatel, coi,mize
byt velkf probl6m napi. v okamZiku, kdy dojde k mimoi6dn6 ud6losti typu
povodn6, pak budou zasahovat dlenov6 JSDHO a o evakuovan6 lidiie
nebude mit kdo postarat.
informoval, Le by mdlo probdhnout dvoudenni cvideni jednotek bud,
v Nymburce di Mlad6 Boleslavi. Na chystand konferenci v iesk6 Tiebov6
budou ridastnfci informov6ni o tom, Ze existuji pc platformy likajici se
ochrany obyvatelstva, co si vzitv piipad6 evakuace plimimoi6dn6 ud6losti
atd.

17 m) oSH Bene5ov, pi. Vilimkovi - 9. biezna probdhne Shrom6ZdEni piedstavitehi SDH,
jsou rovn6Z piipraveny v5echny soutdZe atd.

o Pi. Vilimkov6 d61e informovala o chystan6m Skoleni tren6rt pro Stiedodesklf kraj. Bude
se konat v Nymburce ve sportovnfm centru dne 25. tnorat. r., kde bude vy5koieno 10
tren6rri, kteii budou seskupeni zcellho Stiedodesk6ho kraje. Jedn6 se o 10 osob, kter6
pak budou d6le Skolit vrrimci kraje. Je zde prosba od pi. N6medkov6, zda by KSH
Stiedodesk6ho kraje uhradilo stravu (ob6d) tdmto deseti Skolen;im osob6m. proti tomuto
neni Zddnych n6mitek.
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17 n) Krajskd sout6Z piipravek - mdla by letos probEhnout na okrese Pruha-zfupad, pan
Myslin podal v t6to souvislosti informaci o person6lnich zmdn6ch v Okresni odbornd radd
ml6deie, kdy patrnd skondi bdhem roku vedoucirady p. Zrno. Dal5i fungovani odborn6 rady se
bude ie5it, noqf vedouci se bude muset naudit spoustu vdci, tudii, ielze garantovat i6dn6
zaji5tdni soutdZe. Informuje raddji vdas, aby byl dostatek dasu pro laajsk6 sdruZeni zajistit
n6hradni ie5eni.

Dodateln{ vsuvka: JetikoZ v rfmci bodu Rrizn6 zaznlly piipominky k programu
Centrilni evidence, Zfdi starosta KSH okresni starosty, uny ao kancel6ie KSH
(pracovnice Petra Myslinov6 Cejpkov6, email petra.ceipkova@seznam.cz) zaslali sv6piipominkyapodn6tykevideninimuprogru-.,.@do15.[nora
2024. Tyto podnity budou shrnuty a piedfny na SH iVfS.

l8t Z6vEr iedndni - p. Lacina poddkoval vSem za irdast a popi6l St'astnou cestu domri. Jedn6ni
bylo ukondeno v 19.58 hod.

Se zn6nim zdpisu souhlasi:

Oldiich Lacina, ovEiovatel z6pisu:

Josef Myslin, ovEiovatel z6pisu:

Vyhotoveni zrlpisu:

Petra Myslinov6 Cejpkov6: ...:'/
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